

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Է. Պ. Մելիքսեյան. Դիրիխլեի խնդիրը երկրորդ կարգի թույլ կապակցված էլիպսիկ դիֆերենցիալ հավասարումների սխեմայի համար սահմանափակ տիրույթներում	253
Լ. Ջ. Գևորգյան. Ոչ-ինքնահամալուծ օպերատորների որոշակի փնշի ֆունկցիոնալ մոդելը	274
Ռ. Վ. Համբարձումյան. Ինդեգրալ երկրաչափության կոմբինատոր հիմքերի վերաբերյալ	285
Ս. Ս. Սեկյա. Մերոմորֆ ֆունկցիաների աճը Մ. Մ. Ջրաշյանի բնութագրիչների տերմիններով	293
Գ. Ռ. Հովհաննիսյան. Կոշու խնդրի կոոնկադանսիան անհրաժեշտ և բավարար պայմանները միայն ժամանակային փոփոխականից կախված գործակիցներով թույլ հիպերբոլական հավասարումների համար	301

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Э. П. Меликсетян. Задача Дирихле для слабо связанных эллиптических систем дифференциальных уравнений второго порядка в ограниченных областях	253
Л. Ж. Геворкян. Функциональная модель некоторого семейства несамосопряженных операторов	274
Р. В. Амбарцумян. О комбинаторных основаниях интегральной геометрии	285
С. С. Сект. Рост мероморфных функций в характеристиках М. М. Джрбашяна	293
Г. Р. Оганесян. Необходимые и достаточные условия корректности задачи Коши для слабо гиперболических уравнений с коэффициентами, зависящими только от временной переменной	301

C O N T E N T S

E. P. Meliksetian. The Dirichlet problem for weakly connected systems of second order differential equations in bounded domains	253
L. Z. Gevorgyan. The functional model of certain bundle of non-selfadjoint operators	274
R. V. Ambartsumian. On combinatorial foundations of integral geometry	285
S. S. Sect. Growth of meromorphic function in M. M. Djrbashian characteristics	293
G. R. Hovhannistan. Necessary and sufficient conditions of the correctness of the Cauchy problem for weakly hyperbolic equations with coefficients depending only on time variable	301